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Protokół Nr XXVI/12 
sesji Rady Miejskiej Legnicy 

odbytej w dniach 26 listopada 2012 r. w godz. 1000 do 1515  
i 18 grudnia 2012 r. w godz. 1000 – 1045 

 
Rada uczciła minutą ciszy śmierć radnego Rady Miejskiej Legnicy pana Czesława Kozaka. 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy Ryszard Kępa. 
 

Na stan 24 radnych, w sesji uczestniczyło 22 radnych. Nieobecni usprawiedliwieni radni Jacek Baczyński i 
Jacek Kiełb. Jest kworum i Rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi zał. nr 1 
do protokołu. 
 

Przewodniczący powitał: 

• Posła na Sejm RP pana Roberta Kropiwnickiego, 

• Prezydenta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego, 

• zastępców Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, panią Dorotę Purgal, pana Ryszarda Białka, 
• Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem - lista stanowi zał. nr 2 do protokołu,  
• dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych współpracujących z Radą, 

dyrektorów przedsiębiorstw, instytucji - lista stanowi zał. nr 3 i 4 do protokołu, 
• przedstawicieli mass- mediów, 
• mieszkańców miasta. 
• witam wszystkich Radnych. 
 

Na wniosek Przewodniczącego Rada powołała sekretarzy obrad w składzie: 
• Pani Grażyna Pichla.  
• Pan Sławomir Skowroński. 
• Pan Krzysztof Ślufcik. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa poinformował, że Prezydent Miasta Legnicy pismem z dnia 15 listopada 
2012 r. wystąpił z wnioskiem wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów obwieszczeń w sprawie: 
1. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Legnica – ( druk – 9/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu obwieszczenia 
w pkt 7. 8) porządku obrad, 

2. ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi 
własność Gminy Legnica – ( druk – 10/XXVI). Zaproponował rozpatrzenie projektu obwieszczenia 
w pkt 7. 9) porządku obrad, 
oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok – ( druk – 8/XXVI ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9 porządku obrad. 

 
Ponadto poinformował, że Prezydent pismem z dnia 16 listopada 2012 r. wystąpił z wnioskiem 
o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwały w sprawie: 
1. zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy - ( druk – 11XXVI). 

Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 7. 10) porządku obrad. 
2. zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 – ( druk – 12/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu 

uchwały w pkt 7. 11) porządku obrad. 
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Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta pismem z dnia 21 listopada 2012 r. wystąpił z wnioskiem 
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał w sprawie: 

1. ustalenia liczby okręgów wyborczych wielomandatowych, ich granic i numerów oraz ilości radnych 
wybieranych w każdym okręgu dla wyborów Rady Miejskiej Legnicy – ( druk – 13/XXVI ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 7. 12) porządku obrad. 

2. wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji o wycofanie wniosku o ustalenie granic miasta 
Legnicy – ( druk – 14/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 7. 13) porządku 
obrad. 

 
Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący zaproponował sprawdzenie urządzenia do głosowania. 
Stwierdzono prawidłowość działania urządzenia. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu w sprawie 
ustalenia liczby okręgów wyborczych wielomandatowych, ich granic i numerów oraz ilości radnych 
wybieranych w każdym okręgu dla wyborów Rady Miejskiej Legnicy – ( druk – 13/XXVI ) i rozpatrzeniu go 
w pkt 7. 12) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za 20, przeciwne – 1, wstrzymujące – 1. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji o wycofanie wniosku o ustalenie granic miasta 
Legnicy – ( druk – 14/XXVI ) i rozpatrzeniu go w pkt 7. 13) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 
wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji o wycofanie wniosku o ustalenie granic miasta Legnicy – 
( druk – 14/XXVI ). 
 
Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o zmianę porządku obrad. Punkt 8. Wytyczne do wprowadzenia 
znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie gospodarowania odpadami 
komunalnymi na terenie gminy miejskiej Legnica przenieść do pkt 4 porządku obrad.  
Rada przyjęła wniosek stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Radna Ewa Szymańska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki 
A5 MU – (druk – 3/XXVI ). 
 
Radna Ewa Czeszejko-Sochacka zgłosiła wniosek przeciwny. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla 
jednostki A5 MU – (druk – 3/XXVI ). 
Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za – 7, przeciwne – 11, wstrzymujące – 3. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z sesji. 
2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy od 17 października do 13 listopada 2102 r. 
4. Wytyczne do wprowadzenia znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 

w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy miejskiej Legnica. 
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5. Informacja o realizacji zadań oświatowych, w tym wyniki sprawdzianów i egzaminów szkół 

prowadzonych przez miasto Legnicę – ( druk – XXVI/1 ), 
6. Informacja nt.: „Oświata niepubliczna w mieście Legnicy, w tym dotowanie szkół i placówek –                    

( druk – XXVI/2 ), 
7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Legnicy w sprawie analizy oświadczeń majątkowych 

radnych złożonych za 2011 r. – ( druk – XXVI/3 ). 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży przez 
Gminę Legnica lokalu mieszkalnego – ( druk – 1/XXVI ), 

2) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych działających na terenie miasta Legnicy 
w 2013 roku  – (druk – 2XXVI), 

3) uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów 
w Legnicy – dla jednostki A5 MU – (druk – 3/XXVI ), 

4) uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 2013” - ( druk – 4/XXVI ), 

5) zmieniająca Statut Legnicy – ( druk –5/XXVI ), 
6) zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków – 

( druk – 6/XXVI ), 
7) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 
8) obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie warunków udzielania 

bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości stanowiących własność Gminy Legnica – ( druk – 9/XXVI ), 

9) obwieszczenie w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Legnica– ( druk – 10/XXVI), 

10) projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Legnicy 
- ( druk – 11XXVI ), 

11) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 – ( druk – 12/XXVI ), 
12) ustalenia liczby okręgów wyborczych wielomandatowych, ich granic i numerów oraz ilości radnych 

wybieranych w każdym okręgu dla wyborów Rady Miejskiej Legnicy – ( druk – 13/XXVI ), 
13) wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji o wycofanie wniosku o ustalenie granic miasta 

Legnicy – ( druk – 14/XXVI ). 
9. projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok – ( druk – 8/XXVI ). 
10. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
11. Komunikaty i sprawy różne. 

 
 

Ad. pkt 1. Przyjęcie protokołu z sesji Rady. 
 
Przewodniczący poinformował, że protokół Nr 25/12 sesji z dnia 29 października 2012 r. znajduje się do 
wglądu w Biurze Rady od dnia podpisania. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
 
Rada przyjęła do akceptującej wiadomości protokół Nr 25/12 sesji z dnia 29 października 2012 r.   

 
 
 



 

 

4

 

 
Ad. pkt 2. Informacja o pracy Rady w okresie między sesjami. 
 
Informację otrzymali wszyscy radni.  
 
Przewodniczący poinformował, że dzisiejsza sesja będzie przerwana po rozpatrzeniu w pkt 8. 13 ) projektu 
uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji o wycofanie wniosku o ustalenie granic 
miasta Legnicy – ( druk – 14/XXVI ) i kontynuowana 18 grudnia br. o godzinie 1000, ponieważ po dzisiejszej 
prezentacji dotyczącej gospodarki odpadami, Prezydent Miasta Legnicy dostarczy radnym uchwały dotyczące 
gospodarowania odpadami, które muszą być podjęte w bieżącym roku, tak aby przepisy te weszły w życie 
zgodnie z założeniami ustawy. W związku z tym Rada musi mieć czas na zaopiniowanie tych materiałów na 
posiedzeniach komisji Rady. 
 
Ponadto poinformował, że 18 grudnia br. o godz. 1800 odbędzie się spotkanie opłatkowe radnych z legnickim 
Biskupem. 
 
 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Informacji...”  do wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o pracy Rady w okresie między sesjami do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 3. Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy w okresie od 17 października 
do 13 listopada 2012 r. 
 
Raport otrzymali wszyscy radni.  
 
Komisje nie omawiały raportu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący zaproponował przyjęcie „Raportu...” do akceptującej wiadomości Rady. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Raport z działalności Prezydenta Miasta Legnicy w okresie od 17 października 
do 13 listopada 2012 r. akceptującej wiadomości. 
Raport stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 4. Wytyczne do wprowadzenia znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy miejskiej Legnica. 
 
Przewodniczący ogłosił techniczna przerwę w obradach w celu przygotowania do przedstawienia prezentacji 
„Wytycznych do wprowadzenia znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach 
w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy miejskiej Legnica.”. 
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Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i udzielił głosu Prezydentowi Miasta Legnicy Tadeuszowi 
Krzakowskiemu. 
 
Prezydent – poinformował, że cytat: „w związku ze zmieniającymi się w Polsce przepisami prawa, mając 18 
miesięcy na wprowadzenie w życie nowych regulacji prawnych, które zmieniają całkowicie filozofię 
zarządzania i przetwarzania odpadów komunalnych, pod koniec ubiegłego roku został powołany zespół, 
którego zadaniem jest przygotowanie wszystkich zmian proceduralnych jak i formalnych dotyczących 
projektów uchwał, które muszą być przyjęte do końca tego roku. Tak aby po upływie tych 18 miesięcy 
moglibyśmy wdrożyć cały system… . Obecnie zaprezentujemy państwu całą filozofię związaną 
z obowiązującą regulacją ustawową oraz jak wyglądają przygotowania do wdrożenia nowej gospodarki 
odpadami.”. Koniec cytatu.    
 
Zastępca Prezydenta Jadwiga Zienkiewicz – poinformowała, że zadanie to zostało zlecone konsorcjum firm 
„proGEO „sp. z o. o. i „Strobilus”, które reprezentują pan dr. Sławomir Chybiński i pan dr inż. Paweł 
Szyszkowski. 
 
Pan dr Sławomir Chybiński wraz panem dr inż. Pawłem Szyszkowskim omówili i przedstawili „Wizualną 
prezentację „Wytycznych do wprowadzenia znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach w zakresie gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie gminy miejskiej Legnica.”. 
Prezentacja zawierała. 
- schemat przepływu odpadów komunalnych, 
- podstawowe obowiązki gmin - ( gminy zapewniają czystość i porządek ), 
- harmonogram wprowadzania ustawy, 
- uchwały obowiązujące, 

� regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy, 
� o sposobie i zakresie świadczenia usług odbierania odpadów od właścicieli nieruchomości, 
� o wymaganiach dla odbierających odpady, 
� o wyborze metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz wysokości 

stawki, 
� o terminie częstotliwości i trybu uiszczania opłaty od nieruchomości, 
� o odbierani odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, 
- uwagi do podejmowanych uchwał, 

Model ( Schemat ) Gospodarki odpadami,  
- pakiet świadczeń podstawowych, 
- nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy:  

� Mocne strony, 
� Słabe strony, 

- Metoda ustalania opłaty: 
� od liczby mieszkańców, 
� od ilości zużytej wody z danej nieruchomości, 
� od powierzchni lokalu mieszkalnego, 

- Zakres prac ( 8 etapów ) 
Przykładowe cele gminy przy tworzeniu systemu gospodarki odpadami: 

� struktura analizy kosztów systemu, 
� przyjęty system, 
� co pokrywa opłata za gospodarowanie odpadami, 
� określenie opłaty na mieszkańca, 
� wymagania KPGO 2014 do selektywnej zbiórki, 
� przeanalizowanie możliwości organizacji systemu ( modele wariantowe ), 
� wyniki analizy systemów zbiórki odpadów w Wielkiej Brytanii, 
� ocena cyklu życia systemu gospodarki odpadami, 
� wstępna analiza kosztów funkcjonowania systemów, 
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- Model gospodarki, 
- Przeanalizowanie możliwości organizacji systemu PSZOK, 
- Przyjęte założenia organizacji systemu. 

 
Przewodniczący podziękował za prezentację. 
 
Zastępca PrezydentaJadwiga Zienkiewicz – zapytała prelegentów, czy przygotowywany przez miasto Wrocław 
mieszany system, polegający na tym, że właściciel nieruchomości będzie mógł wybierać system w zakresie od 
mieszkańca lub od powierzchni nieruchomości, jest zgodny z założeniami ustawy. 
 
Paweł Szyszkowski – wyjaśnił, że Wrocław działa niezgodnie z ustawą, ponieważ powinien przyjąć jeden 
wariant.  
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radna Ewa Szymańska – zapytała, czy składanie przez mieszkańców wypowiedzeń na dotychczas zawarte 
umowy na wywóz nieczystości jest wymogiem ustawowym, czy jest to propozycja. 
 
Sławomir Chybiński – poinformował, że ustawa nie może regulować sprawy umów cywilno-prawnych i nie 
może stanowić, że te umowy zostaną wygaszone. Dlatego my wiedząc, że taki problem może nastąpić sami 
głośno o tym musimy przypominać mieszkańcom.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński – zapytał, czy lepiej jest jeśli poszczególne rady miast będą 
tą stawkę segregacji ustalały na poziomie np. dostępności i niższej kwoty, a stawką niesegregowanych 
odpadów, która jest wyższą stawką. Jaka jest polityka ustalania cen. 
 
Paweł Szyszkowski – poinformował, że cytat: „wykonując kalkulację dla miasta Legnicy przyjęliśmy taki 
sposób, że zakładamy zbieranie selektywne odpadów w takich ilościach, żeby miasta nie musiało płacić 
żadnej kary. Wobec tego ta cena którą miasto otrzyma od nas, to będzie cena w przeliczeniu na mieszkańca, 
który segreguje odpady. Wtedy następuje drugi etap prac, czyli doliczenie dodatkowych kosztów 
„sankcyjnych” dla tych, którzy nie segregują odpadów. W tym momencie zdania są podzielone, jak tą kwotę 
ustalić. Z naszych obserwacji wynika, że gminy ustalają stawkę od 30 – 50% wyższą od tych opłat, które są 
przy segregowaniu odpadów”. Koniec cytatu. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Sławomir Skowroński zapytał, co się stanie jeżeli mieszkaniec nie złoży deklaracji 
na wywóz nieczystości. 
 
Paweł Szyszkowski – właściciel nieruchomości jest zobowiązany do złożenia i podpisania, jeżeli tego nie 
dokona gmina będzie mogła nałożyć karę.  
 
Radny Krzysztof Dybek – zapytał, jaką stawkę gmina Legnica przewiduje pobierać od osoby i jak ona będzie 
pobierana. 
 
Zastępca Prezydenta Jadwiga Zienkiewicz – poinformowała, że w dniu dzisiejszym nie możemy podać stawki, 
ponieważ są one w uzgodnieniach. Stosowne projekty uchwał są przygotowywane i radni otrzymają je do 
omówienia na posiedzeniach Komisji Rady. 
 
Prezydent – poinformował, że stosowny w tym zakresie pakiet uchwał zostanie radnym przedstawiony.  
 
Radny Jan Szynalski - zapytał, czy zarządcy nieruchomości tacy jak Spółdzielnie Mieszkaniowe, ZGM, będą 
mogli odmówić podpisania umowy, kto ma pobierać opłaty, windykować oraz kto ma ponosić koszty, za tych 
którzy nie będą płacić. 
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Prezydent poinformował, że poruszone sprawy będą zawarte w projektach uchwał, które zostaną 
dostarczone radnym. 
 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa przekazał prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Krzysztofowi 
Ślufcikowi. 
 
Radna Ewa Czeszejko- Sochacka – zapytała, czy w planach uwzględniono koszty postępowań 
windykacyjnych. Podczas prezentacji pokazano, że w roku 2018 następuje spory wzrost w stosunku do 
poprzedzającego okresu. Zapytała jakie zdarzenie prawne, czy ekonomiczne zostało przewidziane, które ma 
wpływ na tą znaczną różnicę.   
 
Prezydent – poinformował, że w dniu dzisiejszym przedstawiamy radnym wprowadzenie do tematu 
a szczegółowe odpowiedzi zostaną udzielone przez panów prelegentów na posiedzeniach komisji, ponieważ 
w dniu dzisiejszym nie posiadamy konkretnych dokumentów.  
 
Radna Ewa Szymańska zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik podziękował za prezentację.  
  
Rada zapoznała się z prezentacją multimedialną na temat: „Wytyczne do wprowadzenia 
znowelizowanej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach w zakresie gospodarowania 
odpadami komunalnymi na terenie gminy miejskiej Legnica.”. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik ogłosił przerwę w obradach na przegotowanie wizualnej 
prezentacji. 
 
Po przerwie Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik wznowił obrady. 
 
 
Ad. pkt 5. Informacja o realizacji zadań oświatowych w tym wyniki sprawdzianów i egzaminów szkół 
prowadzonych przez miasto Legnicę – ( druk – XXVI/1 ). 
 
Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Ślufcik poprosił o przedstawienie wizualnej prezentacji „Informacji 
o realizacji zadań oświatowych w tym wyniki sprawdzianów i egzaminów szkół prowadzonych przez miasto 
Legnicę”. 
 
Wizualną prezentację przedstawił pan Tadeusz Spendowski dyrektor Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu 
Urzędu Miejskiego w Legnicy. 
Wizualna prezentacja zawierała: 
- Baza oświatowa w roku szkolnym 2011/2012, 
- pracownie komputerowe, informatyzacja szkół i placówek, 
- baza sportowa, 
- Centrum Kształcenia Praktycznego, 
- świetlice i stołówki szkolne, dożywianie, 
- wychowanie przedszkolne, 

� wskaźnik upowszechniania przedszkolnego ( 3 – 6 latki ), 
� wskaźnik upowszechniania wychowania przedszkolnego ( 3 – 5 latki ) rok szkolny 2010/11,  

- edukacja szkolna: 
� szkoły Podstawowe, 
� Gimnazja, 
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� Szkolnictwo ponadgimnazjalne, 
- Egzaminy, 
- sprawdzian szóstoklasistów w 2012 r., 
 
- wyniki egzaminów gimnazjalnych w mieście, województwie i kraju w 2012 r., część humanistyczna 

i matematyczno-przyrodnicza oraz część językowa, 
- procentowy wskaźnik zdawalności egzaminu maturalnego absolwentów legnickich w latach 2010-2012, 
- wyniki egzaminów z przygotowania zawodowego podnoszącego kwalifikacje zawodowe, 
- kadra nauczycielska, 
- Ośrodek Doradztwa Metodycznego i Doskonalenia Nauczycieli, 
- źródła finansowania zadań oświatowych w latach 2011-2012., 
- struktura wydatków na zadania oświatowe w latach 2011-2012. 
 
Wiceprzewodniczący podziękował za prezentację i poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki 
Socjalnej zapoznała się z informacją. Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Gospodarki przyjęły do wiadomości 
informację. Komisje Rewizyjna, Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały informację. Komisja Spraw 
Obywatelskich i Rodziny przyjęła do akceptującej wiadomości informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie informacji do akceptującej wiadomości. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację o realizacji zadań oświatowych w tym wyniki sprawdzianów i egzaminów 
szkół prowadzonych przez miasto Legnicę – do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 6. Informacja nt.: „Oświata niepubliczna w mieście Legnicy, w tym dotowanie szkół i placówek” 
– ( druk – XXVI/2 ). 
 
Informację otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej zapoznała się 
z informacją. Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Gospodarki przyjęły do wiadomości informację. Komisje 
Rewizyjna, Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały informację. Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny 
przyjęła do akceptującej wiadomości informację. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie informacji do akceptującej wiadomości. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada przyjęła Informację nt.; „Oświata niepubliczna w mieście Legnicy, w tym dotowanie szkół 
i placówek”– do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 7. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej Legnicy w sprawie analizy oświadczeń 
majątkowych radnych złożonych za 2011 r. – ( druk – XXVI/3 ). 
 
Informację otrzymali wszyscy radni. 
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Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała informacji. 
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu, Gospodarki przyjęły do wiadomości informację. Komisje Rewizyjna, 
Budżetu i Finansów zapoznały się z informacją. Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny przyjęła do 
akceptującej wiadomości informację. 
 

Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący zaproponował przyjęcie informacji do akceptującej wiadomości. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 

Rada przyjęła Informację Przewodniczącego Rady Miejskiej Legnicy w sprawie analizy oświadczeń 
majątkowych radnych złożonych za 2011 r. – do akceptującej wiadomości. 
Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
 
Ad. pkt 8. 1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty 
udzielonej przy sprzedaży przez Gminę Legnica lokalu mieszkalnego – ( druk – 1/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/256/12 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 
bonifikaty udzielonej przy sprzedaży przez Gminę Legnica lokalu mieszkalnego – stosunkiem głosów: 
za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 8. 2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
działających na terenie miasta Legnicy w 2013 roku  – (druk – 2XXVI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/257/12 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych działających na terenie miasta Legnicy w 2013 roku – stosunkiem głosów: za – 21, 
przeciwne – 0,wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
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Ad. pkt 8. 3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki A5 MU – (druk – 3/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radny Paweł Frost – zaproponował udzielenie głosu osobie, która zgłasza sprzeciw do projektu uchwały.  
 
Radna Ewa Szymańska – zapytała cytat: „do projektu załączona jest mapa, na której oznaczono symbolem 
KDD – tereny dróg pieszych. Jak to się zmieniło w tym projekcie w stosunku do tego co jeszcze do dzisiaj 
obowiązuje. Co tam w dotychczasowym planie zagospodarowania było, jakie oznaczenia i na jaki cel był 
przeznaczony grunt, na którym jest posadowiona nieruchomość przy ulicy Klubowej 4.”. Koniec cytatu. 
 
Zastępca Prezydenta Miasta Ryszard Białek wyjaśnił, cytat: „w aktualnie obowiązującym planie miejscowym 
teren na którym zlokalizowane są pawilony ma symbol KP, co oznacza strefę przestrzeni publicznej wyłącznie 
dla ruchu pieszego. Taki jest zapis aktualnie obowiązującego planu. Są to przestrzenie publiczne. W nowym 
planie jest droga dojazdowa. Też przestrzeń publiczna.”. Koniec cytatu.   
 
Radna Ewa Szymańska – zapytała cytat: „od kiedy taka sytuacja jest, czy dwa trzy, cztery lata tak samo było.   
 
Zastępca Prezydenta Miasta Ryszard Białek –wyjaśnił, że cytat: „plan, który na dzień dzisiejszy obowiązuje 
został uchwalony w 2001 roku i ukazał się w dzienniku urzędowym wojewody 23 kwietnia 2001 roku.”. koniec 
cytatu. 
 
Radna Ewa Szymańska – zapytała, cytat: „w związku z tym dlaczego te grunty sprzedano w użytkowanie 
wieczyste bo tak to wygląda. W 2008 roku, 2009 i w postanowieniu Prezydenta nr 1868/08 z 22 października 
2008 roku w załączniku do tego postanowienia napisano, że przy ulicy Klubowej na działce nr 1414, 
o powierzchni 69 metrów zapisana jest zabudowa handlowa usługowa nie uciążliwa. Tą działkę sprzedano 
w 2009 roku osobie, która ją najprawdopodobniej dzierżawiła. Następnie osoba, która odkupiła te grunty od 
miasta nie została poinformowana, że te grunty nie są przeznaczone na prowadzenie działalności 
gospodarczej. Skoro w 2009 roku było wiadome, że Miedziowe Centrum Zdrowia będzie stawiało w tym 
miejscu przychodnię, dlaczego sprzedając te grunty nie poinformowano osoby, że na tym terenie nie można 
będzie prowadzić działalności gospodarczej.”. Koniec cytatu.   
 
Prezydent – poinformował, że cytat: „pani radna nie opiera się na faktach tylko na emocjach… .Jak pan Kafar 
kupował od osoby fizycznej pawilon nie od miasta, to powinien się dowiedzieć jakie są warunki możliwości 
zagospodarowanie tej działki. Ja nie wiem czy to zrobił. Ja tylko mogę uważać, że każdy kto dokonuje 
transakcji i wydaje pieniądze to z wszelką starannością stara się dowiedzieć czy kupowany towar nie ma 
ukrytych wad. Taką wadą ukrytą może być brak możliwości zagospodarowania tej działki, że przeznaczenie w 
miejscowym planie jest inne aniżeli się sprzedaje tą działkę i pani radna doskonale wie, że to w przypadku 
sprzedaży gruntu właścicielowi istnieje obowiązek obwieszczenia i podania do publicznej wiadomości na 21 
dni informacji o zamiarze zbycia nieruchomości, którą prezydent podpisuje. Wisi to 21 dni na tablicy ogłoszeń 
w Urzędzie Miasta i nie tylko, jak trzeba to i na zewnątrz jest to ogłaszane, żeby wszyscy mogli się 
dowiedzieć, że jest taki zamiar sprzedaży… . W związku z tym nic się nie zmieniło, jeżeli chodzi 
o przeznaczenie tego terenu, tak w poprzednim jak i obecnym planie… . Jednak zastanawiającym jest fakt, że 
w momencie gdy powstaje inwestycja obok i są plany realizacji dużej inwestycji przez Miedziowe Centrum 
Zdrowia KGHM, dochodzi do sprzedaży gruntu  bez naszego udziału, który stał niezagospodarowany przez 
wiele lat, a obecnie dziwnym trafem stał się atrakcyjnym… . Panu przysługuje odszkodowanie. Oczywiście po 
uchwaleniu przez Radę miejscowego planu zagospodarowania. W momencie realizacji ewentualnej inwestycji 
wystąpimy do właścicieli, czy właściciela z propozycją wykupu tych działek. Wykup będzie oparty na transakcji 
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prawnem przewidzianej. W związku z tym nie ma żadnego ryzyka, że strona nie może liczyć na 
odszkodowanie. Odszkodowanie, będzie pochodną tego co będzie wynikała z wyceny biegłego 
rzeczoznawcy.”. Koniec cytatu. 
 
Zastępca Prezydenta Ryszard Białek – poinformował, cytat: „miasto nie miało możliwości odstąpienia od tej 
sprzedaży dlatego, że prawo o zasadach gospodarowania nieruchomościami nakłada obowiązek sprzedaży 
na rzecz właściciela pawilonu, jeżeli wybudował go w oparciu o prawomocną decyzję pozwolenia na budowę 
i z własnych środków, to przysługuje mu prawo uwłaszczenia się na gruncie, który wcześniej dzierżawił i na 
mocy której to umowy wybudował ten pawilon. Wynika z tego, że sprzedaż następuje bez względu na 
ustalenia planu miejscowego… . W tym przypadku wniosek o pozwolenia na budowę przez Miedziowe 
Centrum Zdrowia został złożony w październiku 2010 roku. A transakcje, jak tu zostało przedstawione zostały 
zawarte w 2008 – 2009, gdzie miasto nie miało możliwości odmowy realizacji wniosku tych osób.”. Koniec 
cytatu.  
 
Wiceprzewodniczący udzielił głosu panu Grzegorzowi Kafara mieszkańcowi miasta Legnicy.  
 
Grzegorz Kafar – poinformował, że nie zgadza się z proponowaną zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy - dla jednostki A5MU, ponieważ 
proponowana zmiana działa na jego niekorzyść. Na zakończenie zaapelował do radnych o nie podejmowanie 
uchwały. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/258/12 w sprawie uchwalenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dzielnicy Tarninów w Legnicy – dla jednostki A5 MU – stosunkiem 
głosów: za – 13, przeciwne – 3, wstrzymujące – 4. 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 8. 4) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2013” - ( druk – 4/XXVI). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisja Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu 
uchwały. Pozostałe komisje nie omawiali projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/259/12 w sprawie uchwalenia „Programu współpracy Gminy Legnica z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2013” – stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne -  0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. pkt 8. 5) Projekt uchwały zmieniający Statut Legnicy ( druk – 5/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
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Wiceprzewodniczący poinformował, że Komisja Kapituły i Statutu przyjęła projekt uchwały. Komisja 
Ekologii, Zdrowia i Polityki Socjalnej nie omawiała projektu uchwały. Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 
przyjęła do wiadomości projekt uchwały. Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Pozostałe komisje zapoznały się z projektem uchwały. 
 
Radny Jan Kurowski Przewodniczący Komisji Kapituły i Statutu zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały 
cytat: „w punkcie 3 ustęp „a” nagroda może być przyznana osobom fizycznym, prawnym lub innym podmiotom 
nie posiadającym osobowości prawnej. Zmiana nastąpiła: literę „i” zamieniliśmy na „przecinek” o oraz  wyrazy 
„jak i też” na wyraz „lub”. Koniec cytatu. 
 
Prezydent - zapytał jaką intencją było przyjęcie tej zmiany. 
 
Radny Jan Kurowski – członkowie komisji doszli do wniosku, cytat: „że to jest jedna nagroda, którą można 
było by przyznawać osobie fizycznej, czy jednostkom organizacyjnym z osobowością prawną, bez osobowości 
prawnej oraz  stowarzyszeniom i fundacjom. Ma być to tylko jedna nagroda..”. Koniec cytatu. 
 
Radna Ewa Szymańska – poinformowała, że w projekcie zaproponowano przyznanie nagrody osobom 
prawnym. Cytat: „jak wiadomo osobą prawną są również spółki. Skoro spółka, która działa aby osiągnąć zyski 
i prowadzi swoją podstawową działalność gospodarczą i z jakiś względów komuś się wyda, że prowadzi dobrą 
robotę, to może otrzymać nagrodę. Tak wynika z tego zapisu.”. Koniec cytatu. 
 
Radny Wojciech Cichoń – poinformował, że intencją tego zapisu jest to aby każdy, który działa, czy udziela się 
poza swoją działalność statutową, w tym także jeżeli prowadzi działalność gospodarczą i zostanie to 
uszanowane i uznane przez Kapitułę a potem Radę Miejską mógłby zostać wyróżniony. Jet to wyjście 
naprzeciw wszystkim przy równoczesnym zachęcaniu do angażowania się w działalność społeczną. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Wiceprzewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką. 
 
Sprzeciwu nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/260/12 zmieniającą Statut Legnicy wraz z autopoprawką - stosunkiem 
głosów: za – 18, przeciwne – 1, wstrzymujące 2. 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Prowadzenie obrad przejął Przewodniczący Rady Ryszard Kępa. 
 
 
Ad. pkt 8. 6) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 
i zbiorowego odprowadzania ścieków – ( druk – 6/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa poinformował, że Komisje Gospodarki, Budżetu i Finansów pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. Komisja Spraw Obywatelskich i Rodziny zapoznała się z projektem uchwały. 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
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Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/261/12 w sprawie zatwierdzenia taryfy dla zbiorowego zaopatrzenia 
w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków - stosunkiem głosów: za – 16, przeciwne – 3, 
wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
Ad. pkt 8. 7) Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego – ( druk 7/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt 
uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/262/12 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego 
stosunkiem głosów: za – 22, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 

 
Ad. pkt 8. 8) Projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
w prawo własności nieruchomości stanowiących własność Gminy Legnica – ( druk – 9/XXVI ). 
 
Projekt obwieszczenia otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 
obwieszczenia. Pozostałe komisje nie omawiały projektu obwieszczenia. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt obwieszczenia. 
 
Rada podjęła obwieszczenie nr 1/2012 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
warunków udzielania bonifikat od opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w 
prawo własności nieruchomości stanowiących własność Gminy Legnica - stosunkiem głosów: za – 20, 
przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Obwieszczenie stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 
 
Ad. pkt 8. 9) Projekt obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie zasad 
gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Legnica– ( druk – 10/XXVI ). 
 
Projekt obwieszczenia otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 
obwieszczenia. Pozostałe komisje nie omawiały projektu obwieszczenia. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt obwieszczenia. 
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Rada podjęła obwieszczenie Nr 2/2012 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 
zasad gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność gminy Legnica - stosunkiem głosów: 
za- 21, przeciwne – 0,wstrzymujące – 0. 
Obwieszczenie stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
 
Ad. pkt 8.10) Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 
Legnicy - ( druk – 11XXVI ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką prezydenta Miasta Legnicy z dnia 23 listopada 2012 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Radna Ewa Czeszejko-Sochacka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę wraz z II wersją projektu uchwały. 
 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/263/12 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej miasta Legnicy - stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  
 
 
Ad. pkt 8. 11) Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 – ( druk – 12/XXVI ) 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką prezydenta Miasta Legnicy z dnia 23 listopada 2012 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Radna Ewa Czeszejko-Sochacka Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała autopoprawkę wraz z II wersją projektu uchwały. 
 
Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwał Nr XXVI/264/12 w sprawie zmian budżetu miasta Legnicy na rok 2012 – stosunkiem 
głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 8. 12) Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby okręgów wyborczych wielomandatowych, ich 
granic i numerów oraz ilości radnych wybieranych w każdym okręgu dla wyborów Rady Miejskiej 
Legnicy – ( druk - 13/XXVI ).  
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Komisje nie omawiały projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady Ryszard Kępa poinformował, że po ostatniej sesji doszło do spotkania 
z przedstawicielami poszczególnych klubów radnych, podczas którego wypracowano porozumienie o podziale 
Legnicy na 4 okręgi wyborcze. Porozumienie zostało przesłane do Prezydenta Miasta Legnicy celem 
przygotowania stosownego projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/265/12 w sprawie ustalenia liczby okręgów wyborczych 
wielomandatowych, ich granic i numerów oraz ilości radnych wybieranych w każdym okręgu dla 
wyborów Rady Miejskiej Legnicy – stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 8. 13) Projekt uchwały w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji o wycofanie 
wniosku o ustalenie granic miasta Legnicy – ( druk – 14/XXVI ).  
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rad podjęła uchwałę Nr XXVI/266/12 w sprawie wystąpienia do Ministra Administracji i Cyfryzacji 
o wycofanie wniosku o ustalenie granic miasta Legnicy – stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 
 
Radna Ewa Szymańska zgłosiła wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt Sprawy różne w celu 
udzielenia głosu przedstawicielowi pracowników Legnickiego MOPS.  
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt Sprawy różne. 
Rada nie przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za – 9, przeciwne – 7, wstrzymujące – 4. (brak bezwzględnej 
liczby 13 głosów „za” ). 
 
Przewodniczący udzielił głosu pani Katarzynie Wojtkowskiej, Przewodniczącej NSZZ „Solidarność” w MOPS 
Legnica. 
 
Katarzyna Wojtkowska w swoim wystąpieniu ponownie zaapelowała do Prezydenta Miasta o przyznanie 
podwyżek płac dla pracowników MOPS w Legnicy.  
 
Prezydent – poinformował, cytat: „jak tylko sytuacja finansowa budżetu miasta będzie pozwalała to pracownicy 
będą mogli otrzymać podwyżki.”. Koniec cytatu. 
 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
 
 
Przewodniczący Rady Ryszard Kępa ogłosił przerwę w obradach do dnia  18 grudnia 2012 r. godz. 1000. 
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Po przerwie Przewodniczący Rady Ryszard Kępa wznowił rozpoczętą 26 listopada 2012 r. 26 sesję Rady 
Miejskiej Legnicy. 
 
Na stan 24 radnych, w sesji uczestniczyło 24 radnych. Jest kworum i Rada może podejmować prawomocne 
decyzje. Lista obecności stanowi zał. nr 23 do protokołu. 
 
Przewodniczący powitał: 
• Prezydenta Legnicy pana Tadeusza Krzakowskiego, 
• zastępców Prezydenta panią Jadwigę Zienkiewicz, pana Ryszarda Białka, 
• Sekretarza pana Marka Białowąsa i Skarbnika Miasta panią Grażynę Nikodem – lista stanowi zał. nr 24 do 

protokołu  
• dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników jednostek organizacyjnych współpracujących z Radą, 

dyrektorów przedsiębiorstw, instytucji, - lista stanowi zał. nr 25 do protokołu, 
• przedstawicieli mass- mediów, 
• mieszkańców miasta. 
• wszystkich Radnych. 
 

Na wniosek Przewodniczącego Rada powołała sekretarzy obrad w składzie: 
• Pani Grażyna Pichla.  
• Pan Sławomir Skowroński. 
• Pan Krzysztof Ślufcik. 
 
Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta Legnicy pismem z dnia 12 grudnia 2012 r. wystąpił z 
wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwały w sprawie: 

1. ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Legnica – ( druk- 15/XXVI). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9. 2) porządku obrad, 

2. przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – ( druk – 16/XXVI ). Zaproponował 
rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9. 3) porządku obrad, 

3. wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości 
tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki – ( druk – 17/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie 
projektu uchwały w pkt 9. 4) porządku obrad, 

4. określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów – ( druk – 18/XXVI ). 
Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9. 5) porządku obrad, 

5. określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te 
usługi – ( druk – 19/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9. 6) porządku obrad, 

6. określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – ( druk 20/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9. 7) porządku 
obrad, 

7. określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości – ( druk – 21/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały 
w pkt 9. 8) porządku obrad, 

8. górnej stawki opłaty za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych – ( druk – 22/XXVI ). Zaproponował rozpatrzenie projektu uchwały w pkt 9. 9) 
porządku obrad. 

 
 
Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący zaproponował sprawdzenie urządzenia do głosowania. 
Stwierdzono prawidłowość działania urządzenia. 
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Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu w sprawie 
ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Legnica – ( druk- 15/XXVI) 
i rozpatrzeniu go w pkt 9. 2) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 21, przeciwne – 3, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 
zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – ( druk – 16/XXVI ) i rozpatrzeniu go w pkt 9. 3) 
porządku obrad.  
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 20, przeciwne – 2, wstrzymujące – 1. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki – ( druk – 17/XXVI ) i rozpatrzeniu go w pkt 9. 4) 
porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 21, przeciwne – 3, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów – ( druk – 18/XXVI ) 
i rozpatrzeniu go w pkt 9. 5) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te usługi                              
– ( druk – 19/XXVI ) i rozpatrzeniu go w pkt 9. 6) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – ( druk 20/XXVI ) i rozpatrzeniu go w pkt 9. 7) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
składanej przez właściciela nieruchomości – ( druk – 21/XXVI ) i rozpatrzeniu go w pkt 9. 8) porządku obrad. 
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 
w prawie górnej stawki opłaty za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych – ( druk – 22/XXVI ) i rozpatrzenie go w pkt 9. 9) porządku obrad.  
Rada przyjęła wniosku stosunkiem głosów: za - 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Prezydent Miasta Legnicy Tadeusz Krzakowski poinformował, że wycofuje pismo w sprawie przeniesienia na 
sesję grudniową rozpatrywania projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2013.i zgłosił wniosek 
o rozpatrzenie tego projektu uchwały na dzisiejszej sesji Rady. 
 
Przewodniczący poinformowała, że projekt uchwały został uwzględniony w porządku obrad.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do realizacji przyjętego porządku obrad. 
 
Porządek obrad: 
9. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok – ( druk – 8/XXVI ), 

2) ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Legnica – ( druk- 15/XXVI),  
3) przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie 

zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – ( druk – 16/XXVI ),  
4) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia tej opłaty 

i ustalenia stawki opłaty za pojemniki – ( druk – 17/XXVI ),  
5) określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów – ( druk – 18/XXVI ),  
6) określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te 
usługi – ( druk – 19/XXVI ),  

7) określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – ( druk 20/XXVI ),  

8) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 
przez właściciela nieruchomości – ( druk – 21/XXVI ),  

9) górnej stawki opłaty za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych – ( druk – 22/XXVI ). 

10. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
11. Komunikaty i sprawy różne. 
 
 
Ad. pkt 9. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

Ad. pkt 9. 1) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok – ( druk – 8/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Wszystkie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/267/12 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2013 rok - stosunkiem 
głosów: za – 24, przeciwne – 0,wstrzymujące – 0. 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 9. 2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Legnica – ( druk- 15/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/268/12 w sprawie ustalenia Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Gminy Legnica  stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 9. 3) Projekt uchwały w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne             
– ( druk – 16/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/269/12 w sprawie przejęcia obowiązków odbioru odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne  
stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 4. 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 
 
 
Ad. pkt 9. 4) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki                             
– ( druk – 17/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Dyskusja, uwagi radnych. 
 
Radna Ewa Szymańska – poinformowała, że proponowane w projekcie uchwały stawki za odbieranie 
odpadów segregowanych i nie segregowanych są za wysokie i nie do uniesienia przez mieszkańców. Powinno 
się rozważyć możliwość obniżenia stawek, ponieważ przyjęcie wyższych stawek może przyczynić się do 
wzrostu niepłacenia należności przez mieszkańców. Klub radnych Prawa i Sprawiedliwości w dniu dzisiejszym 
będzie głosował przeciw projektowi uchwały.  
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/270/12 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia stawki opłaty za pojemniki - 
stosunkiem głosów: za – 17, przeciwne – 4, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
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Ad. pkt 9. 5) Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 
usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów – ( druk – 18/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/271/12 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów - stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, wstrzymujące – 4. 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 9. 6) Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych przez 
gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
odpadów oraz wysokości cen za te usługi – ( druk – 19/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/272/12 w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług 
świadczonych przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania odpadów oraz wysokości cen za te usługi - stosunkiem głosów: za – 16,              
przeciwne – 4, wstrzymujące – 3. 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 9. 7) Projekt uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi – ( druk 20/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/273/12 w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi - stosunkiem głosów: za – 20, przeciwne – 0, 
wstrzymujące – 4. 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
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Ad. pkt 9. 8 ) Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości –(druk– 21/XXVI ). 
 
Projekt uchwały wraz z autopoprawką Prezydenta Miasta Legnicy z dnia 13 grudnia 2012 r. oraz II wersję 
projektu uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisja Gospodarki pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Komisje 
Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały wraz 
z autopoprawką. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/274/12 w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości - stosunkiem 
głosów: za – 19, przeciwne – 4, wstrzymujące – 1. 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 

 

Ad. pkt 9. 9 ) Projekt uchwały w sprawie górnej stawki opłaty za usługi w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych – ( druk – 22/XXVI ). 
 
Projekt uchwały otrzymali wszyscy radni. 
 
Przewodniczący poinformował, że Komisje Gospodarki, Spraw Obywatelskich i Rodziny, Budżetu i Finansów 
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pozostałe komisje nie omawiały projektu uchwały. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Rada podjęła uchwałę Nr XXVI/275/12 w sprawie górnej stawki opłaty za usługi w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych - stosunkiem głosów: za – 17, 
przeciwne – 0, wstrzymujące – 7. 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 
 
 

Ad. pkt 10. Interpelacje, zapytania i odpowiedzi. 
 
Radna Anna Płucieniczak odczytała i złożyła interpelację w sprawie rozważenia możliwości reaktywacji 
dawnego Zespołu Pieśni i Tańca „Legnica”. 
Interpelacja stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
Radna Ewa Szymańska odczytała i złożyła interpelacje w sprawie:  
- wyżywienia dzieci w pogotowiu opiekuńczym, 

- udostępnienia informacji z przeprowadzonej kontroli przez Państwową Inspekcję Pracy w sprawie 
przydzielenia godzin pracy w Pogotowiu Opiekuńczym. 

Interpelacje stanowią załącznik nr 36 i 37 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poinformował, że zgodnie z § 37 Statutu Legnicy Prezydent zobowiązany jest do udzielenia 
odpowiedzi na interpelacje na piśmie w ciągu 14 dni od jej otrzymania. 
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Ad. pkt 11. Komunikaty i sprawy różne. 
 
Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali pismo Prezydenta Miasta Legnicy w sprawie wyznaczenia 
podmiotów, w których będzie wykonywana kara ograniczenia wolności oraz prace społecznie użyteczne wraz 
z opinią prezesa Sądu Rejonowego w Legnicy dotyczącą potrzeb Sądu w zakresie wykonywania pracy przez 
skazanych w 2013 r.  
Pismo stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący poinformował, że Prezydent Miasta wystąpił do Rady o wytypowanie przedstawiciela Rady do 
pracy w Zespole ds. Nazewnictwa Ulic i Placów, w związku z wakatem po panu Czesławie Kozaku. Poprosił 
o zgłaszanie kandydatów. 
 
Radny Paweł Frost zgłosił kandydaturę radnego Jacka Kiełba. 
 
Radny Jacek Kiełb wyraził zgodę. 
 
Więcej kandydatów nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący postawił pod głosowanie kandydaturę Jacka Kiełba do pracy w Zespole ds. Nazewnictwa Ulic 
i Placów. 
 
Rada delegowała do pracy w Zespole ds. Nazewnictwa Ulic i Placów deleguje się radnego Rady 
Miejskiej Legnicy Jacka Kiełba – stosunkiem głosów: za – 21, przeciwne – 0, wstrzymujące – 0. 
 
Przewodniczący przypomniał radnym, że w dniu dzisiejszym o godz. 1800 w sali 201 Urzędu Miasta odbędzie 
się spotkanie wigilijne.  
 
Radny Jacek Baczyński poinformował, że członkowie Komisji Spraw Obywatelskich i Rodziny ufundowali 
panele podłogowe dla Domu Dziecka przy ul. Słubickiej w Legnicy. 
 
Prezydent podziękował radnym za wspieranie instytucji pozarządowych. 
 
Więcej uwag nie zgłoszono.  
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ryszard Kępa zamknął 26 sesję Rady 
Miejskiej Legnicy. 
Protokółował: 
Janusz Siczek 
 
Legnica, dnia 20.12.2012 r. 

PRZEWODNICZĄCY  RADY 
 
 

RYSZARD  KĘPA 

 


